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خبر

سرمقاله

شُکری با شِکایتَ؛

سلام البرز به دوران تازه...
دکتر  آقای  جناب  انتصاب 
به  عبداللهی«  »مجتبی 
سمت استاندار البرز، اسباب 
و  متعدد  واکنش های 
اصحاب  میان  در  متفاوتی 
قلم و جراید و ایضا دلسوزان 
از  هرکدام  که  شده  استان 
سمتی به این مسئله، نگاهی 
داشته اند و نظری افکنده اند. از آنانکه بدرستی انتظار استفاده از 
نیروهای بومی و متخصص در این سمت را داشته اند و حالا 
کمی منتقدند تا آنانکه آنچنان از عملکرد استاندار پیشین شاکی 
و شیدا بوده اند که حالا هر اتفاقی که مقدمات اسباب کشی آن 

مسئولان از استانداری را فراهم آورده، به فال نیک می گیرند.
اما شخصا نظر بنده کمی اندیشناک تر است. یعنی ضمن اینکه 
بر حق مردم کرج با این چشمۀ جوشان از استعدادهای مدیریتی 
لایق و جوان و انقلابی و جهادی، برای داشتن استانداری بومی 
پای می فشرم، اما از آنجایی که البرز را هم تکه ای ابدی از خاک 
مقدس ایران می دانم، اگر فردی از این آب و خاک مقدس ایران، 
توان مدیریتی بالایی برای پیشبرد اهداف خرد و کلان این استان 
داشته باشد و آن را بروز دهد، فارغ از بومی یا غیربومی بودن، 
برای من حجت است که او را در دست بگیرم و تشویق و 
تشجیع کنم و یا برعکس اگر بومی استان باشد و ناکارآمد، قطعا 
رسالت قلم اجازه نمی دهد بخاطر بومی بودن در باب او مسامحه 
کنم و بر خطای آشکارش پرده پوشانم. اساسا رویه نشریۀ ما 
همیشه در نقد و بررسی مسئولان، ملاک را کارآمدی می دانسته 
و با نگاهی ملی -مابقی مسائل را کم و بیش حاشیه ای شمرده 
و چندان مورد تفقد قرار نداده- و قطعا بعد از این هم بر همین 
صراط و سلوک خواهیم بود. مصداق هایش را هم در رزومۀ 
برخورد ما با استانداران سابق البرز می توانید بجویید. آنجایی که 
با همه زاویه و نقدی که بر استاندار پیشین جناب آقای دکتر 
»عزیزالله شهبازی« داشتیم و رفتار و کردار مدیریتی او را در قبال 
استان فاقد کارآمدی یافته بودیم، اما در جایی که از او رفتاری 
در خور و ملی می یافتیم، واکنش مثبت نشان می دادیم و بر 
دستش می گرفتیم. همچنانکه پیش تر از شهبازی و در زمان 
استانداری جناب آقای دکتر »محمدعلی نجفی« که بواقع یک 
نمونه از کارآمدی و شایستگی با عملکردی درخشان بودند باز هم 
اگر خبط و خطایی صورت می پذیرفت، ابدا از تیغ تند انتقاد ما 
در امان نبود. حال ما با استانداری مواجه هستیم به نام »مجتبی 
عبداللهی« که گرچه بجد معتقدیم می توانست نامی بومی و 
شایسته، جایش باشد که اشراف بیشتری به مسائل خرد و کلان 
استان داشته باشد، اما نظر به سوابق قابل قبول و قابل دفاعی که 
در عرصۀ مدیریت شهری دارد و خصوصا اینکه انتخاب و انتصاب 
دولتی هست که ملتی برای رفع مشکلات کشور به آن امید 
بسته است، این امکان را به فال نیک می گیریم. امیدی که در 
انتخابات پیشین و در میان هجمۀ سنگین رسانه ای دشمنان 
این آب و خاک چون حماسه ای جوشید تا درخت امیدواری در 
این مرز و بوم دوباره سبز شود. ما هم به تبعیت از این ملت به 
خود ناامیدی راه نمی دهیم و امیدوارانه و همدلانه این انتصاب 
را ارج می نهیم و به ایشان قول خواهیم داد که اگر بر صراط 
عمران و آبادی این استان و آسایش و آرامش مردمش گام 
بردارد قطعا قلم این رسانه را در کنار خود خواهد دید و اگر خدای 
نکرده مادون شعارهای انقلابی و جهادی این دولت برود قطعا 

از نیش قلم ما در امان نخواهد ماند.
»ان الله لم یلعن القرن الماضی بین ایدیکم الا لترکهم الامر 
لرکوب  السفهاء  فلعن الله  المنکر.  عن  النهی  و  بالمعروف 

المعاصی و الحکماء لترک التناهی« /  خطبۀ 192 نهج البلاغه

جامعه

متولدین دهه 90 نصف دهه شصتی ها؛

شرط »موثر بودن« قانون جوانی جمعیت
بررسی وضعیت جمعیت ایران نشان می دهد که نرخ رشد 
جمعیت در سال ۶۵ حدود ۳.۴ درصد و در سال ۷۵، 
به ۱.۶۱ درصد، در سال  ۱.۹۶ درصد بوده و در سال ۸۵ 
۹۰ به ۱.۲۹ درصد و در سال ۹۵ به ۱.۲۴ درصد رسیده 
اما در این میان چهار عامل »ولادت«، »مرگ و  است. 
میر« و »مهاجرپذیری« و »مهاجرفرستی« در رشد جمعیت 
رشد  در  مهاجرپذیری  و  ولادت  که  هستند  تاثیرگذار 
جمعیت اثر مثبت و مرگ و میر و مهاجرفرستی اثر منفی 

دارد.
شهلا کاظمی پور-جمعیت شناس با تاکید بر اینکه این 
روند کاهنده سیر جمعیت از سال ۶۵ شروع شده است، 
دلیل این موضوع را کاهش ولادتها عنوان کرد و گفت: 

در سال ۶۵ میانگین تعداد فرزندان هر مادر ۷ فرزند 
بود و در سال ۸۵ الی ۹۰ به ۱.۸ فرزند رسید و تا 

سال ۹۵ رشد جمعیت ۱.۲۴ درصد بوده است و 
از آن سال به بعد این سیر کاهنده ادامه دارد. 

این موضوع ۲ دلیل دارد، دلیل اول کاهش 
باروری زنان است که تعداد فرزندان از ۷ به 
حدود ۱.۸ فرزند رسیده است و دلیل دیگر 
این است که تعداد زنان در معرض ازدواج 

نیز کاهش پیدا کرده اند.
صالح  پیش  چندی  که  درحالیست  این 
قاسمی، دبیر مرکز مطالعات جمعیت در 

گفت وگویی، با اشاره به تحلیلی از آمارهای 
در سال ۱۳۹۷  که  خانوادگی  ملی  پیمایش 

توسط جهاد دانشگاهی انجام شده، تصریح کرد: 
میل فرزندخواهی خانواده های ایرانی حدود »سه 

فرزند« است و این درحالیست که اکنون هر خانواده 
که  این معنی  به  است؛  فرزند  از ۲  دارای کمتر  ایرانی 
تمایل به داشتن فرزند بیشتر است، اما موانعی از جنس 
اقتصاد و فرهنگ به خانواده های ایرانی اجازه فرزندآوری 

را نمی دهد.
با  نیز  جمعیت شناس  کاظمی پور-  شهلا  راستا  این  در 
با  ایران در گفت وگو  اشاره به وضعیت جمعیت جوان 
ایسنا، اظهار کرد: متولدین دهه ۶۰ سالانه ۲ میلیون نفر، 
دهه های ۷۰ و ۸۰ حدود ۱.۵ میلیون نفر و دهه ۹۰ به طور 
متوسط ۱.۲ میلیون نفر بوده و اکنون متولدین دهه ۹۰ 
نصف دهه ۶۰ است و بالطبع جمعیت کمتری در معرض 
ازدواج و باروری قرار می گیرند؛ یعنی قاعده هرم جمعیتی 
کوچکتر شده است. از سوی دیگر متولدین ۷۰ و ۸۰ نیز 

دیرتر ازدواج و کمتر فرزندآوری می کنند و این موضوع 
باعث می شود که قاعده هرم روز به روز کوچکتر شود. 

وی در این راستا با اشاره به تاثیرات قانون »حمایت از 
ایران   افزایش جمعیت  بر  جوانی جمعیت«  و  خانواده 
و  است  شدن  کم  حال  در  ایران  جمعیت  رشد  گفت: 
احتمال می رود تا ۲۰ سال آینده با نرخ رشد صفر و منفی 
مواجه باشیم؛ از تعداد جوانان جمعیت کاسته شود و به 
سمت سالخوردگی برود، به طوریکه پیش بینی ها نشان 
می دهد شاید ۲۷ تا ۳۰ درصد جمعیت در ۳۰ سال آینده 

سالخورده باشند، اما این روند منحصر به ایران نیست 
برخی  و  شرقی  جنوب  آسیای  اروپایی،  کشورهای  و 
کشورهای آمریکا هم این مراحل را سپری کردند و رشد 

جمعیت آنها نیز به صفر رسید و منفی شد.
وی ادامه می دهد: بسیاری از این کشورها سیاست های 
افزایش باروری و مهاجرپذیری را اتخاذ کردند و برخی 
هم  ژاپن  مانند  شرقی  جنوب  آسیای  کشورهای 
لذا  است،  نبوده  موثر  که  کردند  اعمال  سیاست هایی 
نمی توان گفت به دلیل پاسخگو نبودن سیاست ها دست 

روی دست بگذاریم.
این جمعیت شناس معتقد است: برتری که ایران نسبت 
به کشورهای دیگر در این زمینه دارد این است که ایران 
۲۰ سال فرصت دارد تا به رشد جمعیت صفر برسد و این 
درحالیست که کشورهای مذکور به رشد صفر و منفی 
رسیدند و سپس سیاست های افزایش باروری را اتخاذ 
کردند، البته برای آنها نیز اثرگذاری کمی داشت اما در 

نهایت تاحدودی تعدیل ساختار جمعیت را موجب شد.
کاظمی پور ضمن هشدار نسبت به کاهش نرخ باروری و 
رشد جمعیت ایران، می افزاید: دو عامل »مهاجرفرستی« و 
»مرگ و میر بالا« در این زمینه دخیل هستند که نرخ رشد 
جمعیت ایران را به سرعت کاهش می دهند و به صفر 
راستا  این  در  باید سیاست هایی  بنابراین  می رسانند. 
اتخاذ شود. یکی از این سیاست ها قانون جوانی 
جمعیت و حمایت از خانواده بود که حدود ۱۰ 
سال در مجلس ماند و به تازگی تصویب شده 
این قانون ۱۰ سال گذشته اجرا  اگر  است. 

می شد شاید بهتر جواب می داد.
صورت  هر  در  اما  می دهد:  ادامه  وی 
این  در  که  دیگری  کشورهای  اقدامات 
جوانی  قانون  در  نیز  شده  انجام  راستا 
جمعیت و حمایت از خانواده دیده شده و 
امید است که موثر باشد. البته احتمال دارد 
به دلیل تغییرات ساختاری که در جامعه 
وجود دارد این قانون جواب ندهد و احتمال 
دیگر این است که اگر قانون به خوبی اجرا نشود 
موثر نباشد. باید قانون جوانی جمعیت به صورت 
بسته ای حمایتی و همه با هم اجرا شود، در غیر این 

صورت نمی تواند موثر باشد.
آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  ادامه  در  کاظمی پور 
ابهاماتی که از سوی کارشناسان در قانون مطرح شده، 
موجب اثر معکوس نمی شود؟ نیز اینطور توضیح داد: 
هر قانونی که تصویب می شود باید به مرحله اجرا در 
آید و سپس بعد از اجرای یکی دو سال از آن، تنگناها 
و موارد آن بررسی شود، اما اینکه اکنون بگوییم برخی 
بخش های این قانون ایراد دارد و ممکن است جواب 
ابعاد  بررسی  و  کارشناسی  بحث های  نیازمند  ندهد 
جامعه شناس،  جمعیت شناس،  توسط  قانون  مختلف 
روانشناس و... است تا اگر قانون دارای اشکالاتی است 

در حین کار برطرف شود.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه سرباز شهید 
»رحیم قاسمی« که ۱۹ آبان ۱۳۶۶ در پنجوین به مقام 

شامخ شهادت نائل گشت را گرامی می دارد

کرونا در ایران

بنابر اعلام روابط عمومی وزارت بهداشت، طی ۲۴ساعت 
گذشته متاسفانه ۱۱۲ بیمار کووید-۱۹ در کشور جان خود 
را به دلیل این بیماری از دست دادند. طبق اعلام وزارت 
بهداشت، در شبانه روز گذشته و بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، ۸ هزار و ۳۰۵ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در 
کشور شناسایی شد که یک هزار و ۲۰۳ نفر از آنها بستری 

شدند.
مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۶ میلیون و ۴ هزار 
و ۴۶۰ نفر رسید. متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، 
۱۱۲ بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع 

جان باختگان این بیماری به ۱۲۷ هزار و ۵۵۱ نفر رسید. 
خوشبختانه تا کنون ۵ میلیون ۶۲۹ هزار و ۵۹۶ نفر از 

بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند.
سه هزار و ۶۴۰ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش 
های مراقبت های ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار 
آزمایش  تا کنون ۳۶ میلیون و ۵۰۲ هزار و ۸۰  دارند. 
تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است. در حال 
در  شهر   ۹۵ قرمز،  وضعیت  در  کشور  شهر  حاضر ۳۳ 
وضعیت نارنجی، ۲۲۰ شهر در وضعیت زرد و ۱۰۰ شهر در 

وضعیت آبی قرار دارند.

تعداد بهبودیافتگان کرونا به ۵ میلیون ۶۲۹ هزار و ۵۹۶ تن رسید

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول

شهلا کاظمی پور-جمعیت شناس با تاکید بر اینکه این روند کاهنده سیر جمعیت از سال ۶۵ شروع شده 
است، دلیل این موضوع را کاهش ولادتها عنوان کرد و گفت: در سال ۶۵ میانگین تعداد فرزندان هر مادر ۷ فرزند بود 

و در سال ۸۵ الی ۹۰ به 1/8 فرزند رسید و تا سال ۹۵ رشد جمعیت 1/24 درصد بوده است و از آن سال به بعد این سیر 
کاهنده ادامه دارد. این موضوع ۲ دلیل دارد، دلیل اول کاهش باروری زنان است که تعداد فرزندان از ۷ به حدود 1/8 

فرزند رسیده است و دلیل دیگر این است که تعداد زنان در معرض ازدواج نیز کاهش پیدا کرده اند.
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اجتماعی

راه

»مدیرکل ترانزیت و حمل ونقل بین المللی« 
مطرح کرد:

خطر حذف ایران از راه ابریشم
 

وضعیت  به  گزارشی  در  مجلس  پژوهش های  مرکز  اخیرا 
مسیرهای ترانزیتی ایران پرداخته و ضمن نامطلوب توصیف 
کردن زیرساخت های حمل و نقلی ایران هشدار داده است که 
کشورهای همسایه و رقبای ایران به سرعت مسیرهای موازی 
با مسیرهای ایران را ایجاد کرده و آن را توسعه داده اند. در 
این گزارش تاکید شده که راه های موازی مسیرهای ایران 
نه تنها سهم ایران از ترانزیت منطقه ای را تحت تاثیر قرار 
داده است که در آینده باعث برداشت بیشتر همسایگان از 
میادین مشترک نفتی و جذب فرصت های اقتصادی ایران 

خواهد شد.
بین المللی  حمل ونقل  و  ترانزیت  مدیرکل   - هدایتی  جواد 
سازمان راهداری و حمل ونقل بین المللی- در این باره گفت: با 
توجه به پتانسیل های سرزمینی از جمله دسترسی به آب های 
آزاد، طول و عرض جغرافیایی و استعدادهای عملیاتی مانند 
تعداد ناوگان و رانندگان که از آن برخورداریم، مزیت بسیار 
کریدورهای  در  گرفتن  قرار  و  ترانزیت  توسعه  برای  بالایی 
ترانزیتی مهم داریم اما اگر الزامات آن را نداشته باشیم به 
زودی از مسیرهای ترانزیتی مانند راه ابریشم حذف خواهیم 

شد.
وی افزود: هم اکنون فاصله بسیار زیادی بین آنچه اعداد و 
ارقام از میزان ترانزیت ایران نشان می دهد با آن چیزی که 
پتانسیل آن را داریم، وجود دارد اما طی سالیان گذشته میزان 
ترانزیت کشور به حدود ۱۲ میلیون تومان هم رسیده است 
و می توانیم آن را تا ۵۰ میلیون تن در سال افزایش دهیم. 
این در حالی است که هم اکنون ترانزیت ایران با کاهش قابل 

ملاحظه ای مواجه شده است.
مدیرکل ترانزیت و حمل و نقل بین المللی سازمان راهداری 
و حمل و نقل جاده ای ادامه داد: برای توسعه ترانزیت باید 
الزامات آن را رعایت کنیم که در درجه نخست ایجاد جذابیت 
با  رقابت  قدرت  افزایش  برای  ترانزیت  کردن  اقتصادی  و 
کشورهای دیگر به ویژه کشورهای همسایه در اولویت قرار 

دارد.
هدایتی اظهار کرد: ارائه خدمات لجستیکی مناسب و حضور 
در مناسبات منطقه ای می تواند به ایران برای توسعه ترانزیت 
و افزایش درآمد ارزی از این طریق کمک کند که البته در این 
زمینه همه دستگاه ها باید با یکدیگر هماهنگ باشند، بخواهند 

و بسترهای آن را برای فعالان این عرصه تسهیل کنند.
وی تاکید کرد: باید مناسبات سیاسی و اقتصادی خود را با 
کنیم  تقویت  همسایه  کشورهای  ویژه  به  دیگر  کشورهای 
در  کنیم،  آفرینی  نقش  منطقه ای  مناسبات  در  بتوانیم  تا 
کریدورهای بین المللی ترانزیتی حضور پررنگ داشته باشیم و 
از سوی دیگر باید برای رانندگان خودمان تسهیلاتی ایجاد کنیم 
و تجارت کشور را الکترونیکی کنیم تا بتوانیم زمان و هزینه 

ترانزیت را کاهش دهیم.
مدیرکل ترانزیت و حمل و نقل بین المللی سازمان راهداری و 
حمل و نقل جاده ای اعلام کرد: باید بتوانیم از ظرفیت ناوگان 
خودمان استفاده کنیم و در این حوزه قیمت ها باید ساماندهی 
شود. به گونه ای که اگر یک کامیون ۲۰ هزار دلار قیمت دارد 
برای خرید و واردات آن نیز به همین میزان هزینه شود نه اینکه 
یک راننده برای خرید کامیون قیمتی ۸ تا ۱۰ برابر نرخ بین 
المللی پرداخت کند. اگر یک راننده کامیون حدود ۷ میلیارد 
تومان برای خرید یک کامیون نو هزینه کند دیگر نمی تواند با 

کشورهای همسایه رقابت کند.
هدایتی تصریح کرد: از سوی دیگر اگر الزامات توسعه ترانزیت و 
کریدورهای ترانزیتی را رعایت نکنیم به عضویت کنوانسیون ها و 
موافقت نامه های بین المللی مهم حوزه حمل و نقل و ترانزیت 
در نیاییم، ممکن است در آینده جلوی ترانزیت ما را بگیرند و 
مجبور باشیم دست به دامان ناوگان و کامیون های خارجی 
باشیم. این این بدان معنی است که ممکن است در آینده به 
تدریج از کریدورها و مسیرهای ترانزیت مانند راه ابریشم حذف 
شویم یا آنکه آنقدر ترانزیت ایران ناچیز شده و به حداقل برسد 

که بود و نبود آن اهمیتی نداشته باشد.

خاطره بازی

از سنگ صبوری پدر و مادر تا تواضع و فروتنی؛

چله نشینی »قدیر« برای شهادت

مسکن

محمودزاده معاون وزیر راه و شهرسازی در بخش خبری ۲۱ 
شبکه یک سیما تصریح کرد: بر اساس برنامه ریزی صورت 
گرفته بخش عمده ای از مبلغ قیمت تمام شده واحدهای 
مسکونی در طرح نهضت ملی توسط تسهیلات دولت 
تامین اعتبار می شود و مابقی آن از سوی متقاضیان طی 

۴ تا ۵ مرحله در طول دوره ساخت تامین خواهد شد.
او ادامه داد: سود تسهیلات در این طرح بر اساس دهک 
های درآمدی تنظیم شده است.  بر اساس منابعی که 
از صندوق ملی مسکن در اختیار این کار قرار می گیرد، 
دولت بخشی از سود تسهیلات بانکی را تقبل می کند که 
بر اساس دهک های درآمدی تنظیم شده است. مبلغ 

اقساط به میزان وام و دهک های درآمدی بستگی دارد.
معاون وزیر راه و شهرسازی در خصوص اینکه افراد در 
دهک های مختلف چگونه شناسایی می شوند گفت: 
تا  اول  دارد. دهک  این کار وجود  برای  دو منبع اصلی 
سوم عموما خانوار تحت پوشش کمیته امداد و سازمان 
بهزیستی هستند و مابقی دهک ها هم از طریق سامانه 
رفاه ایرانیان که اطلاعات خانوار در آن ثبت شده است، 

شناسایی می شوند.
از  مجردها  مندی  بهره  شرایط  خصوص  در  محمودزاده 
مسکن ملی توضیح داد: این طرح برای افرادی که آماده 
ازدواج هستند برنامه ریزی شده است و  جزئیات آن قرار 
است در شورای عالی مسکن بررسی و تصویب شود که 
به اطلاع عموم خواهد رسید. به هر حال تحویل واحد 
مسکونی به مجردها در این طرح منوط به متاهل شدن 

آنها است.
وی گفت: متقاضیان نهضت ملی مسکن در تهران ۴۵۰ 
میلیون تومان، در شهر های بالای یک میلیون نفر جمعیت 
)کلان شهرها( ۴۰۰ میلیون تومان و در مراکز استان ها ۳۵۰ 

میلیون تومان تسهیلات ساخت دریافت خواهند کرد. رقم 
این تسهیلات در سایر شهر ها ۳۵۰ میلیون تومان و برای 

مسکن روستایی ۲۵۰ میلیون تومان است.
او با بیان اینکه عملیات اجرایی طرح نهضت ملی مسکن 
آغاز شده است،  استان ها  بیشتر  در  ماه  آبان  ابتدای  از 
گفت: تاکنون نزدیک به ۹۰۰  هزار نفر در طرح نهضت ملی 

از طریق سامانه »ثمن« ثبت نام کرده اند.
محمود زاده همچنین درباره آخرین وضعیت ثبت نام افراد 
مجرد در طرح نهضت ملی مسکن هم گفت: وزارت راه 
وشهرسازی پیشنهاداتی در این خصوص داده، اما هنوز به 
قطعیت نرسیده و در حال بررسی است که این طرح هم 

در شورای عالی مسکن بررسی خواهد شد.
او ادامه داد: ما سعی خواهیم کرد با مصوبات این طرح 
بتوانیم محرکی برای ازدواج جوانان باشیم به طوری که 
افراد در زمان ثبت نام اگر مجرد باشند، واحد زمانی به 

آن ها تحویل داده خواهد شد که متاهل شده باشند.
محمود زاده با بیان اینکه آخرین جلسه در بانک مرکزی 
برای بررسی قانون تبصره ۱۸ و پرداخت تسهیلات ۳۶۰ 
هزار میلیارد تومانی برگزار شد، گفت: در این جلسه مقرر 
شد که بانک مرکزی به تمامی بانک های عامل مصوبه 
پرداخت تسهیلات به سازندگان را ابلاغ کند و بانک ها 
موظف هستند ۲۰ درصد از سهم کل تسهیلات کل کشور 

را به بخش مسکن اختصاص دهند.
محمود زاده ادامه داد: بر این اساس بانک ها باید ۳۶۰ 
هزار میلیارد تومان در سال را که معادل ۲۰ درصد از سهم 
کل تسهیلات کشور می شود، به بخش مسکن اختصاص 
دهند و در صورتی که بانک ها این موضوع را اجرایی نکنند، 
طبق قانون ۲۰ درصد جریمه مالیاتی می شوند که این 
موضوع در قانون جهش تولید مسکن تکرار و اعلام شده 

است. طبق این قانون تمامی بانک ها موظف هستند، به 
این موضوع ورود و آن را اجرایی و عملیاتی کنند.

محمود زاده با بیان اینکه سهم تمامی واحد های مسکونی 
طرح نهضت ملی مسکن در مراکز استان ها، شهرستان ها 
و روستا ها مشخص شده که تا چه سقفی تسهیلات را 
هر  و  شده  ابلاغ  تسهیلات  این  گفت:  کنند،  دریافت 
سازنده و یا هر متقاضی که کار عملیات اجرایی را شروع 
کند، می تواند اولین قسط خود را دریافت کند و البته 

بخش هایی در این حوزه پیش بینی شده است.
محمود زاده همچنین درباره آخرین وضعیت وام ودیعه 
مسکن هم گفت: سرعت اجرای پرداخت تسهیلات بسیار 
بهتر از قبل شده و با توجه به پیگیری هایی که صورت 
گرفته توسط بانک وضعیت پرداختی بسیار بهتر از قبل 
شده است. تمامی مستاجرانی که واجد شرایط هستند، 

می توانند از این تسهیلات استفاده کنند.

»معاون وزیر راه و شهرسازی« خبر داد:

آورده متقاضیان طرح نهضت ملی مسکن طی ۵ مرحله پرداخت می شود

باذن الله...

مدافع حرم حضرت زینب)س( شهید قدیر سرلک که در 
عملیات محرم شهید شد، از فرزندان نسل سوم حضرت 
روح الله)ره( بود که برای جهاد در راه خدا به سوریه رفت و 
نشان داد، نهضت امام خمینی هنوز ثمره اش پُربار است و 
بی شک خون پاک این شهدای عزیز دشمنان اسلام را از پای 
در خواهد آورد. صالح قاسمی نویسنده و پژوهشگری است 
که مدتی، حضور شهید سرلک را درک کرده و از خاطراتش 

اینچنین می گوید:

قدیر سنگ صبور پدر و مادرش بود

سابقه آشنایی من با آقا قدیر به ۱۶ سال پیش بر می گردد و 
و حدودا سه سال هم در مجمع حسنین)ع( با ما همکاری 
تنگاتنگی داشتند. آقا داوود برادر کوچکتر شهید سرلک چند 
سال پیش به علت بیماری فوت شد و در آن دوران سخت 
که پیگیر برنامه بیمارستان و معالجه او بودند آقا قدیر برای 
پدر و مادرش سنگ تمام گذاشت و به نوعی سنگ صبور 

آن ها بود.

تواضع و فروتنی شهید سرلک

از ویژگی های برجسته شهید سرلک روحیه تواضع و فروتنی  
او بود، گاهی اوقات آنقدر تواضع داشت که گمان می کردی 
این آدم خیلی قابل توجه نیست، اما آنقدر بزرگ بود که 
کوچکی می کرد. یکی از معصومین)ع( می فرمایند: »هر 
کس برای خداوند تواضع کند، خداوند او را رفیع و بلندمرتبه 

می کند.« به نظرم اصلی ترین ویژگی این شهید در نظر 
همه دوستان و اطرافیانش تواضع و فروتنی 

وی بود.

چله نشینی زیارت عاشورا برای شهادت

اما دو خاطره از این شهید دارم که برایتان 
می گویم. یک روز زنگ زد گفت: با تعدادی 
دوستان بسیجی و با صفا که مشتاق شهادت 

که  یک جلسه خودمانی  در  هستند 
چله زیارت عاشورا است به نیت 

شما  از  گرفته ایم  شهادت 
می خواهم که در برخی از 

و  بیایید  جلسات  این 
برایمان صحبت کنید. 

من هم توفیق داشتم 
جلسات  این  در  و 
شرکت کردم، حدودا 
10 یا 12 جوان فوق 
العاده بودند که الان 

متوجه شدم خداوند 

حرف آن ها را خرید و من را نخرید. از آن جمع 3 نفر به 
شهادت رسیدند. متوجه شدم که خداوند آن جوانان را مورد 

عنایت قرار داده و از این چله نشینی ها نتیجه گرفتند.

اقساطی که یک جا پرداخت شد

خاطره بعدی اینکه در مجمع حسنین)ع( از طریق صندوق 
از  یکی  قدیر  می دهیم.  وام  دارند  نیاز  که  افرادی  به 
دوستانش را معرفی کرد، آن بنده خدا هم بعد 
اقساط کمی  پرداخت  عدم  علت  به  مدتی  از 
بدهکار شده بود. دوستان که در صندوق فعال 
عقب  اقساطش  گفتند  قدیر  آقا  به  هستند 
افتاده و او گفت: من حتما به وام گیرنده تذکر 
می دهم. یک ماهی گذشت و من قدیر را دیدم. 
تشکر کردم بابت پیگیری او بابت معوقات وام؛ 
اما گفتم آقا ما گفتیم این بنده خدا معوقات 
را  وام  کل  اینکه  نه  کند  تسویه  را 
پرداخت کند. شهید سرلک گفت: 
خدا  بنده  این  قاسمی  آقای 
خیلی تنگدست است و دیدم 
که حالا حالا نمی تواند وام 
را تسویه کند، لذا تصمیم 
بدهی  مبلغ  خودم  گرفتم 
این مبلغ  پرداخت کنم  را 
هم زودتر به صندوق برگردد 
راه  دیگر  مومن  یک  کار 

می افتد.

رضا شاعری

  نویسنده

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »دکتر ابوالفضل محمد علیزاده«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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استان ها

یادداشت

البرز

فعالیت پارکبان ها »غیر قانونی« است؛

برای پارک کردن در خیابان
 پول ندهید!

اکثر ما هنگام خروج از منزل 
و رسیدن به محل کار خود 
مناسب  پارک  جای  دنبال 
می گردیم و در صورت پیدا 
کردن جای مناسب اقدام به 
پارک می نماییم. اخیرا عده 
ای با عنوان »پارکبان« پس از 
متوقف شدن خودرو به شما 
مراجعه و درخواست وجه در 

ازای پارک دارند، که کاری کاملا »غیر قانونی« است.
مدیر اجرایی حمل و نقل ترافیک تهران در این زمینه می گوید: 
»از سال ۹۴ دیگر پارکبان به آن طور سنتی و قبض وجود 
خارجی ندارد و برخورد با این افراد به یقین توسط ضابطین 

نیروی انتظامی صورت خواهد پذیرفت.«
بجاست نیروی انتظامی با برخورد قاطع با این قانون شکنی 
ها و نقض صریح قانون شهروندی مقابله کند چه بسا از فردا 
هرکس با یک لباس پاکبان و یک قبض خریداری شده از لوازم 
تحریر بخواهد خودش برای خود قانون وضع کند و حقوق 

اجتماعی شهروندی را زیر سوال ببرد. 
یقین دارم هر کدام از ما در شهر خودمان بارها با این پدیده 
مواجه شده ایم و بدون هیچ چون و چرایی مبلغی را هم 
پرداخت کرده ایم، بدون این که بدانیم این اشخاص کی و از 
کجا منصوب شده اند. بدون شک با شناخت بیشتر از حق و 
حقوق شهروندی خود بهتر می توانیم به سمت جامعه مدنی 
حرکت کنیم، البته که این مقوله مهم نیازمند فرهنگ سازی 

بیشتر است.

»سخنگوی قرارگاه مقابله با کرونا استان البرز« 
خبر داد:

سه میلیون و 100 هزار دز واکسن 
کرونا در البرز تزریق شد

سخنگوی قرارگاه مقابله با کرونا استان البرز اعلام کرد که از 
ابتدای شروع طرح واکسیناسیون جامعه هدف تاکنون، سه 
میلیون و ۱۰۰ هزار دز واکسن کرونا در این استان تزریق شده 
است. مهرداد بابایی اعلام کرد: حدود ۷۵ درصد جامعه هدف 

البرز تاکنون حداقل یک دز واکسن را دریافت کرده اند.
وی با اشاره به اینکه تزریق دز سوم واکسیناسیون از هفته 
گذشته برای عموم مردم در استان آزاد شده است،  اظهار کرد: 

واکسیناسیون کادر درمان نیز در حال تکمیل است.
بابایی خاطرنشان کرد: افرادسالمند، بیماران زمینه ای و یا 
افرادی که مشاغل پرخطر دارند در صورتی که چهار ماه از زمان 
تزریق دز دوم آنها گذشته باشد، می توانند دز سوم واکسن را 
دریافت کنند. این مسئول با تاکید بر اینکه تزریق واکسن 
بدون رعایت شیوه نامه های بهداشتی احتمال ابتلا به کرونا 
را افزایش می دهد،  گفت: افرادی که واکسن تزریق کرده اند 
رعایت شیوه نامه های بهداشتی را نباید نادید بگیرند چرا که 
هنوز حجم گردش ویروس بالا است. وی در بخش دیگری از 
سخنانش گفت: ۸۵ درصد جامعه هدف دانش آموزی البرز نیز 

حداقل یک دز واکسن را تزریق کرده اند.

گلستان

معاون علمی و فناوری رییس جمهوری با اشاره به استمرار 
حمایت دولت از شرکتهای دانش بنیان و پرداخت ۴۰ هزار 
میلیارد تومان تسهیلات به این واحدها گفت توسعه این 

شرکت ها جهشی بزرگ در اقتصاد و اشتغال ایجاد می کند.
سورنا ستاری در نشست جلسه اقتصاد دانش بنیان و جهش 
تولید در استانداری گلستان درآمد سال گذشته شرکتهای 
دانش بنیان کشور را ۳۰۰ هزار میلیارد تومان اعلام کرد و 
افزود: تسهیلات و حمایت های متعددی از شرکت های 
دانش بنیان در قالب های مختلف مانند تسهیلات تبصره 
۱۸، تسهیلات تبصره ۱۶ و تسهیلات صندوق توسعه ملی 

اجرا می شود.
وی یادآور شد: ترسیم اکوسیستم های ثمربخش دانش 
بنیان می تواند انگیزه و امید را در بین جوانان تسری داده و 

در یافتن راه حل و گره گشایی از مشکلات کشور اثر داشته 
باشند. وی اظهارداشت: در اعطای تسهیلات در قالب تبصره 
۱۸ اختیارات به واحدهای پارک علم و فناوری استان ها 
داده شده و هیچ محدودیتی در پرداخت وام وجود ندارد. 
در قالب تسهیلات ماده ۱۶ نیز وام کم بهره برای شرکت های 

دانش بنیان پیش بینی شده است.
معاون علمی و فناوری رییس جمهوری خاطرنشان کرد: در 
نظام مالی ترسیم شده در بخش دانش بنیان صندوق های 
خطرپذیر در بورس ایجاد شده و در زمان حاضر ۱۵ شرکت 
مشغول ارائه خدمات به شرکت های دانش بنیان هستند و 
در این حوزه شرکت های خصوصی و افراد حقیقی حضور 

پررنگی داشته اند.
وی اضافه کرد: استفاده از راه حل های نوآورانه برای چالش 
ها و دغدغه های حوزه های مختلف مانند پسماند کمبود 
آب و شیرین سازی آب باید به رویکرد جدی مدیران در حل 

مشکلات استان تبدیل شود.
ستاری از پارک های علم و فناوری در استان ها خواست 
به پرداخت  را محدود  بنیان  از شرکت های دانش  حمایت 
تسهیلات مالی نکنند. معاون علمی و فناوری رییس جمهوری 
ادامه داد: جوانان و نخبگان کشور باید از همه مساعدت ها و 
حمایت های پارک های علم و فناوری در بخش اجرای مناقصه 

ها، مباحث حقوقی مشوق های مالیاتی بهره مند باشند.
وی اظهارداشت: حمایت های مادی و معنوی پارک های 
علمی و فناوری از نخبگان و فعالان حوزه علوم نوین می 
تواند در جلوگیری از افزایش مهاجرت ها و جذب نخبگان 

بومی نقش بسزایی ایفا کند.
ستاری بیان کرد : ایران در دنیا ریشه دار است چرا باید در 

توسعه فقط از کشورهای دیگر ایده بگیریم می شود در روش 
های موفق آنها کار کرد ولی ما سیستم ها و ایده های عالی 
خود را داریم، ایده های داخلی را باید تجاری سازی کنیم تا 

جوانان و دانشجویان بهره ببرند. 
معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری صبح امروز در سفر 
یکروزه از طریق فرودگاه گرگان وارد گلستان شد و در بدو 
ورود از مزرعه خلاق و نوآوری گردشگری تسکا اولین مزرعه 
گردشگری کشاورزی کشور بازدید و سپس نخستین کارخانه 
نوآوری گلستان، خانه خلاق و نوآوری تقوی، مرکز نوآوری 
سلامت و خط تولید  پایلوت لبنیات را با حضور علی محمد 

زنگانه استاندار و شماری از مسوولان استانی افتتاح کرد.
حسن نگین تاجی  با تأکید بر اهمیت صیانت از بیت المال  در 
نظام اقتصادی اسلام اظهار داشت :  مقصود از بیت المال، تأمین 
اهدافی بلند در حرکت تکاملی انسان به سوی سعادت و معنویّت 
و قرب الهی است، لذا خیانت و غارت بیت المال نیز، افزون بر 
حرمت تکلیفی و عذاب قیامت، آثار وضعی ویژه ای در همین 
دنیا دارد. وی در تشریح کشف اختلاس  در یکی از بانک های 
کهگیلویه و بویراحمد و اقدامات مجرمانه محکومان این پرونده 
فساد کلان اقتصادی افزود: 6 نفر از محکومان این پرونده، ترکیبی 
از کارمند بانک تجارت و سایر افراد خارج از مجموعه بانکی بودند 
که با تشکیل شبکه فساد، مبادرت به اختلاس بیت المال و نیز 

تحصیل اموال از طریق نامشروع می کردند.
 نگین تاجی با بیان اینکه دستگاه قضایی استان پس از 
قطعیت حکم، نسبت به اجرای رأی صادره عمل کرد، تصریح 
کرد: با اهتمام ویژه نسبت به استرداد اموال نامشروع این 
محکومان اقدام و تمامی اموال  به نحو دقیق شناسایی، 

توقیف و مسترد شده است.

»معاون علمی و فناوری رییس جمهوری« مطرح کرد:

توسعه شرکت های دانش بنیان جهش بزرگ در اقتصاد و اشتغال ایجاد می کند

عوارض مصرف زیاد ویتامین ها چیست؟
وقتی صحبت از ویتامین ها و مکمل های غذایی میشود، مصرف بیشتر به معنای بهتر 
بودن نیست. مصرف بیش از حد ویتامین ها و مکمل های غذایی میتواند عوارض جانبی 
ناخوشایند یا حتی جدی برای افراد داشته باشد، عوارض مصرف زیاد ویتامین ها عبارتند 
از: ناراحتی معده، ریزش مو، افزایش خطر ابتلا به سرطان، مشکلات عصبی و خونریزی 

بیش از حد.

سردار قاسم رضایی در حاشیه سفر به سیستان و بلوچستان 
و بازدید از نمایشگاه کشفیات پلیس استان در حوزه مبارزه 
با سرشبکه ها و باندهای قاچاق مواد مخدر، اظهار داشت: 
خوشبختانه نیروی انتظامی با اقدامات مؤثر مرزداران در 
مرز و یگان های انتظامی در عمق کشور و استان با وجود 
تمام مشکلات و سختی های زیاد در مقابله با قاچاق مواد 

مخدر به موفقیت های خوبی دست پیدا کرده است.
جانشین فرمانده نیروی انتظامی افزود: طی 7 ماه امسال 
بیش از 170 تن انواع مواد افیونی سنتی و صنعتی در 

استان سیستان و بلوچستان توسط دستگاه های مقابله ای 
در حوزه ورود و برخورد با قاچاق مواد مخدر کشف شد و 
130 نفر از قاچاقچیان عمده شناسایی و دستگیر و 3000 
معتاد متجاهر جمع آوری و به کمپ های ترک اعتیاد و 

درمان هدایت شدند.
وی با بیان اینکه تکاوران انتظامی استان سیستان و 
بلوچستان با عملیات های گسترده و شبانه طی 72 ساعت 
گذشته بیش از 4 تن و 600 کیلوگرم انواع مواد مخدر 
کشف کرده اند، افزود: 7 قاچاقچی عمده دستگیر، 8 قبضه 

سلاح جنگی و مقادیری زیاد مهمات جنگی، بی سیم 
دستی و چندین دستگاه خودرو که بعضاً موتورهای آنان 
تقویت شده اند و جرم محسوب می شود، کشف و ضبط 

شد.
سردار رضایی با اشاره به اینکه در طول مدت درمان معتادان 
متجاهر باید هدفمندتر و مطلوب تر عمل کرد، ابراز کرد: 
انتظار معتادان هم این است که برای درمان بیش از این 
در کمپ های ترک اعتیاد نگهداری و درمان شوند که باید 

به این مهم توجه شود.

»جانشین فرمانده نیروی انتظامی« خبر داد:

کشف ۱۷۰ تن مواد مخدر و دستگیری ۱۳۰ قاچاقچی در سیستان و بلوچستان

فرشید گله داری

 نویسنده و خبرنگار

کهگیلویه و بویراحمد

رئیس کل دادگستری استان کهگیلویه و بویراحمد اذعان 
داشت : بخشی از اموال مسترد شده شامل دو باب ویلا در 
شهرستان فریدونکنار و یک باب آپارتمان در تهران و یک باب 
ساختمان مسکونی در شاهین شهر اصفهان و دو دستگاه 
خودروی مرسدس بنز و کیا اپتیما و همچنین وجوه نقد به 

میزان 30 میلیارد و 860  میلیون ریال بوده است.
در  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  دادگستری  کل  رئیس 
و  تاکنون شناسایی  پرونده که  این  مالی  ارقام  خصوص 
مسترد شده است  نیز اظهار داشت: تاکنون میزان تقریبی 

450 میلیارد ریال از این اموال شناسایی و مسترد شده اند.
 نگین تاجی با توضیحی در خصوص ماهیت کیفری بزه 
اختلاس  افزود : اختلاس گونه ای از کلاهبرداری است که به 
صورت برنامه ریزی  شده، منظم و بدون آگاهی دیگران صورت 

می گیرد؛ که مأموران دولتی از طریق تصاحب وجوه و اموالی 
که بر حسب وظیفه به آن ها سپرده شده، مرتکب می شوند، 
لذا دستگاه قضایی  در مبارزه با چنین فسادهایی با هیچ 
مجموعه، گروه یا شخصی مسامحه و یا اغماضی نخواهد 
داشت و تا آخرین گام پاسدار حقوق عامه مردم و بیت 
المال خواهد ماند. رئیس کل دادگستری استان کهگیلویه و 
بویراحمد در پایان ضمن تأکید بر قاطعیت دستگاه قضایی 
استان و مجاهدت شبانه روزی مراجع نظارتی و امنیتی 
استان در برخورد با مفاسد اقتصادی، تصریح داشت : این 
پرونده ها با قاطعیت و سرعت روز افزون رسیدگی خواهند 
گردید و همکاران قضایی بنده تا شناسایی و دستگیری 
تمامی مفسدین و مرتبطین شبکه های فساد، رسیدگی 

قضایی خویش را مستحکم ادامه خواهند داد.

4۵0 میلیارد ریال  به بیت  المال بازگشت؛

کشف اختلاس  در یکی از بانک های کهگیلویه و بویراحمد

سیستان و بلوچستان
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فرهنگی
کرونا دلتاپلاس در نزدیکی ایران!

علیرضا زالی فرمانده عملیات ستاد مقابله با کرونا استان تهران با اشاره به اینکه واریانت جدید ویروس کرونا 
به نام دلتا پلاس در کشورهای همسایه ایران نظیر روسیه مشاهده شده است، گفت: درصدی از مبتلایان در 
انگلستان از نوع واریانت جدید هستند. همچنین دلتاپلاس در هفت ایالت آمریکا، مالزی، اوکراین، رومانی و 
روسیه نیز مشاهده شده است. با توجه به اینکه واریانت جدید کرونا در کشورهای همسایه ایران نظیر روسیه 

دیده شده، باید نسبت به کنترل مرزها هوشیار بود تا دلتا پلاس وارد کشور نشود.

گزارش

قانون جدید اسکار به کام 
»قهرمان«؟!

پس از برگزاری کم هیاهوی اسکار ۲۰۲۱ که با جذب کمترین 
مخاطب تلویزیونی تاریخ این رویداد همراه شد، مسئولان 
آکادمی قصد دارند امسال هم از طریق معرفی ۱۰ فیلم به 
عنوان نامزد در شاخه بهترین فیلم بلند، بار دیگر جذابیت از 

دست رفته جوایز اسکار را زنده کنند. 
تعداد نامزدهای شاخه بهترین فیلم در روزهای آغاز برپایی 
جوایز اسکار هر سال تغییر می کرد اما از سال ۱۹۴۴ تا ۲۰۰۸ 
استانداردی در این باره تعریف شد و تنها پنج فیلم نامزد 
دریافت مهم ترین شاخه جوایز اسکار می شدند؛ اما با انتقاد 
به نامزد نشدن فیلم های مورد توجه منتقدان چون »شوالیه 
تاریکی« و انیمیشن علمی-تخیلی »وال-ئی« در سال ۲۰۰۸، 
این  برای جذب مخاطب ییشتر و جذاب کردن  آکادمی 
رویداد تصمیم به افزایش تعداد نامزدها به ۱۰ فیلم از دوره 
بعد آن گرفت و در نتیجه فیلم هایی چون »آواتار«، »منطقه 
۹«، انیمیشن »UP« و آثار سرگرم کننده  و تماشاگرپسندی 
چون »حرام زاده های لعنتی« توانستند به جمع نامزدهای 
شاخه بهترین فیلم راه یابند. در نهایت نیز جایزه به فیلم 
»هرت لاکر« رسید و پخش تلویزیونی مراسم اسکار  ۲۰۰۹ 

توانست ۴۱ میلیون بیننده جذب کند. 
با این وجود بخش قابل توجهی از مسئولان در آکادمی 
داشتند  اعتقاد  و  بودند  ناخشنود  تغییر  این  به  نسبت 
افزایش تعداد نامزدهای بهترین فیلم به ۱۰ فیلم، ارزش 
فرمولی  در  نتیجه  در  و  کاسته  را  این شاخه  در  نامزدی 
جدید اعلام کردند بین ۵ تا ۱۰ فیلم در هر دوره می توانند 
نامزد این شاخه باشند و با غیرقابل پیش بینی کردن تعداد 

نامزدها خواستند به جذابیت این شاخه کمک کنند. 
اما تجربه نشان داد در ۱۰ سالی که این قانون اجرا شد و 
در هر سال ۸ یا ۹ فیلم نامزد این شاخه می شدند، به جای 
افزایش جذابیت، گمانه زنی ها درباره فیلم های جامانده که 
می توانستند به عنوان فیلم نهم و دهم نامزد اسکار شوند 

بالا گرفت. 
آکادمی بار دیگر در جولای ۲۰۲۰ اعلام کرد از دوره ۲۰۲۱ در 
مجموع ۱۰ فیلم به صورت قطعی نامزد شاخه بهترین فیلم 
می شوند، گرچه این استراتژی در سال گذشته جواب نداد 
و مراسم اسکار با کمترین اقبال دوره های خود مواجه شد 
و تنها ۱۰.۴ میلیون نفر به تماشای مراسم اعطای جوایز از 

شبکه ABC نشستند.
با بازگشایی سینماها، نود و چهارمین دوره جوایز سینمایی 
اسکار امیدوار است بار دیگر اهمیت فرهنگی و جذابیت از 
دست رفته خود را بازیابد. امسال نیز قرار است ۱۰ فیلم در 
شاخه بهترین فیلم نامزد کسب جایزه معرفی شوند و با 
افزایش تدریجی اعضای آکادمی از شش هزار نفر به ۸۹ هزار 
نفر و همچنین تنوع فرهنگی بیشتر میان رای دهندگان، 
این امیدواری وجود دارد که نگاه این جوایز تنها به آثار 
فیلم های  شانس  و  نشود  محدود  هالیوودی  معمول 
غیرانگلیسی زبان همچون »قهرمان« ساخته اصغر فرهادی، 
»مادران موازی« از »پدرو آلمادوار« و فیلم برنده نخل طلای 
»تیتان« برای کسب نامزدی شاخه بهترین فیلم افزایش 

یابد.
 ،۲۰۲۰ اسکار  جوایز  در  »انَگل«  فیلم  تاریخ سازی  از  جدا 
شاخه بهترین فیلم  طی دوره های گذشته کمتر توجهی به 
فیلم های غیرانگلیسی زبان داشته اما حضور این فیلم های 
معتبر  جشنواره های  در  که  شاخه  این  در  بین المللی 
درخشیدند، می تواند به بازگشت جذابیت از دست رفته اسکار 

بیش از پیش کمک کند.
در فهرست جدید هالیوود ریپورتر از ۳۰ فیلم اصلی رقیب 
شاخه بهترین فیلم بلند اسکار ۲۰۲۲، نام فیلم »قهرمان« در 
کنار آثاری چون »بلفاست«، »کودا«، »به بالا نگاه نکن«، »تل 
ماسه«، »گزارش فرانسوی«، »دست خدا«، »خانه گوچی«، 
»پادشاه ریچارد«، »آخرین دوئل«، »دختر گم شده«، »کوچه 
کابوس«، »مادران موازی«،  »قدرت سگ«، »موشک سرخ«، 
»داستان وست  و  مکبث«  »تراژدی  »تیتان«،  »اسپنسر«، 

ساید« دیده می شود.

سینما و تئاتر

فیلم سینمایی »دشت خاموش« به کارگردانی احمد بهرامی 
پس از ۳۰ حضور بین المللی اینبار در دو جشنواره  فرانسه و 

اسکاتلند روی پرده می رود.
دشت خاموش به کارگردانی احمد بهرامی و تهیه کنندگی 
سعید بشیری که در یکسال حضور در بیش از ۳۰ جشنواره 
بین المللی را تجربه کرده، قرار است در نوزدهمین دوره 
جشنواره فیلم اینورنس اسکاتلند و بخش مسابقه دومین 
فرانسه  ویتره  ایرانی  جدید  تصاویر  فیلم  دوره جشنواره 
به نمایش دربیاید. بدین ترتیب این فیلم سینمایی ۱۱ 
نوامبر مصادف با پنجشنبه ۲۰ آبان ماه در نوزدهمین دوره 
جشنواره فیلم اینورنس اسکاتلند که ۵ تا ۱۱ نوامبر )۱۴ تا 

۲۰ آبان( برگزار می شود، به نمایش درمی آید.
همچنین دشت خاموش در بخش مسابقه دومین دوره 
جشنواره فیلم تصاویر جدید ایرانی ویتره فرانسه که ۱۰ تا ۱۴ 
نوامبر )۱۹ تا ۲۳ آبان( برگزار می شود، حضور دارد و ۱۲ نوامبر 
مصادف با جمعه ۲۱ آبان ماه ساعت ۱۴:۳۰ در سینما آئورا 
و ۱۳ نوامبر یعنی روز شنبه ۲۲ آبان ماه ساعت ۱۶ در مرکز 

فرهنگی اکران می شود. پخش بین المللی دشت خاموش 
که این روزها در سینماهای هنروتجربه روی پرده است، 

برعهده علی قاسمی است.

تندیس شیر بهترین فیلم بخش افق ها از فستیوال ونیز 
سال ۲۰۲۰، تندیس بهترین فیلم از فستیوال هنگ کنگ 
سال ۲۰۲۱، تندیس بهترین بازیگر مرد برای علی باقری از 
فستیوال هنگ کنگ سال ۲۰۲۱، بهترین تدوین برای سارا 
یاوری از انجمن بین المللی منتقدان و روزنامه نگاران سراسر 
جهان سال ۲۰۲۱، نشان فیپرشی از فدراسیون بین المللی 
منتقدان فیلم سال ۲۰۲۰، تندیس بنیاد فای )اعتماد ملی 
ایتالیا( سال ۲۰۲۱، جایزه بهترین فیلم از فستیوال سابورسیو 
کرواسی سال ۲۰۲۱ و جایزه بهترین فیلمبردار سال آسیا برای 
مسعود امینی تیرانی و جایزه بهترین فیلم از نگاه تماشاگران 
جوان هفتمین دوره جشنواره بین المللی فیلم بوگوتا از 

جمله افتخارات این فیلم سینمایی است.
علی باقری، فرخ نعمتی، مهدیه نساج، تورج الوند، مجید 
امینی،  نرگس  ایرانی،  راضیه  ناصر علاقمندان،  فرهنگ، 
محسن یگانه، مهتاب خوش منش، شقایق آقازاده، اهورا 
بهرامی، پارسا و ارشا سبحانی، برسام بهرامی، مینا سرقره در 

این فیلم بازی کرده اند.

»دشت خاموش« راهی اسکاتلند و فرانسه شد

جشنواره فیلم کوتاه لندن میزبان فیلم »دریا« به کارگردانی 
صحرا رمضانیان می شود. فیلم کوتاه دریا به نویسندگی و 
کارگردانی صحرا رمضانیان در ادامه حضور جهانی خود و 
پس از شهر نیویورک این بار در هجدمین دروه فستیوال 
فیلم کوتاه لندن شرکت خواهد کرد. این جشنواره مورد تایید 
آکادمی هنرهای فیلم و تلویزیون بریتانیا )Bafta( است که در 
کشور انگلستان برگزار می شود. جشنواره فیلم کوتاه لندن به 
عنوان مکان برتر نمایش فیلم های پیشرو، نوآورانه و مستقل 
کشور انگلستان به رسمیت شناخته شده است. این جشنواره 
به عنوان مرکز تجمع و گردهمایی استعدادهای خلاق جوان 

به شمار می آید. فرزانه سلحشور، فرزاد علوی، پویا حقیقی، 
صحرا رمضانیان بازیگران این فیلم کوتاه هستند. همچنین 
آرش رمضانی مدیر تصویربرداری، پویا حقیقی تدوین و صدا، 
مصطفا صادقی دستیار تصویربردار، مصطفا آرین راد طراح 
گرافیک و مجتبی رحامیان عکاس و تصویربردار پشت صحنه 
در اثر حضور دارند. ایلیا شمس و محمدکاظم شیران تهیه 
 CNG کنندگان این فیلم هستند و مجموعه  آموزشی و هنری
TV لندن )انگلستان( حامی مالی و معنوی این اثر است. این 
جشنواره از ۱۴ تا ۲۳ ژانویه ۲۰۲۲ برابر با ۲۴ دی تا ۳ بهمن 

در لندن برگزار می شود.

فیلم سینمایی »صحنه زنی« در آستانه اکران عمومی در ایران، 
برای حضور در بخش رقابتی جشنواره »سالرنو« ایتالیا پذیرفته 

شد.
فیلم سینمایی صحنه زنی به کارگردانی علیرضا صمدی، 
تهیه کنندگی مجید رضابالا و سرمایه گذاری مسعود و مجید 
زارع در بخش رقابتی جشنواره »سالرنو« ایتالیا به نمایش 
در می آید. این جشنواره از قدیمی ترین جشنواره های فیلم 
در ایتالیاست که در سال ۱۹۴۶ توسط سینه کلوب سالرنو 
آغاز به کار کرده و پس از جشنواره ونیز مهمترین جشنواره 
ایتالیا به شمار می آید.  هفتادو پنجمین دوره این جشنواره 
از ۲۲ تا ۲۷ نوامبر ۲۰۲۱ )اول تا ششم آذر(، در شهر سالرنو 

برگزار خواهد شد. 
جشنواره »سالرنو« از زمان آغاز به عنوان رویداد رقابتی برای 
تولیدات ایتالیایی و بین المللی شناخته شده است؛ بنابراین 

مقایسه ای مستمر در مورد تحولات سینمای جهان را شامل 
می شود. هم چنین این جشنواره یک کارکرد اجتماعی برای 
سینما قائل است و هدف این است که پیوسته خود را با 
تحولات فناوری ها و رسانه های »سمعی و بصری« جدید 

تطبیق دهد.
صحنه زنی که در جشنواره جهانی فیلم فجر موفق به دریافت 
سیمرغ نقره ای بهترین کارگردانی شده بود، از ۲۴ آذر در 
سینماهای ایران اکران می شود. در خلاصه کوتاهی از این 
فیلم سینمایی آمده است: اسد سر دسته یک باند خلافکاری 
است که با ورود لیلا به زندگی اش، همه چیز به یکبار تغییر 

می کند ...
مهتاب کرامتی، بهرام افشاری، پیام احمدی نیا، لیندا کیانی، 
محمد نادری، فرزانه سهیلی، سیامک ادیب، غزاله جزایری، 
مجید صالحی، اشکان صادقی و با حضور حمیدرضا نعیمی، 

امید روحانی و آتش تقی پور بازیگران این فیلم سینمایی را 
تشکیل می دهند.

طبق آخرین اطلاعیه ای که به دست شرکت های گردشگری 
و هواپیمایی رسیده است، تمام اتباع ایرانی و خارجی برای 
ورود به ایران باید گواهی منفی تست PCR به زبان انگلیسی 

در محدوده ۹۶ ساعت قبل از پرواز بین المللی به سمت ایران 
را همراه داشته باشند. این قانون شامل حال تمام مسافران 
ایرانی و خارجی بالای ۱۲ سال می شود. مسافران با تابعیت 
غیرایرانی علاوه بر تست PCR، باید دارای کارت واکسیناسیون 
کرونا به زبان انگلیسی بوده و از آخرین نوبت تزریق آن ها ۱۴ 
روز گذشته باشد. ستاد ملی مدیریت کرونا و وزارت بهداشت 
ایران هیچ محدودیتی را برای نوع واکسن مسافران خارجی 
ایران  به  ورودی  پروازهای  در  همچنین  نکرده اند.  تعیین 
فرم خوداظهاری به مسافران داده می شود که پیش از پرواز 
باید تکمیل شود. در سامانه صدور ویزای ایران )وزارت امور 
خارجه( نیز تاکید شده که براساس شیوه نامه جدید ستاد ملی 

مدیریت کرونا، اتباع خارجی متقاضی ورود به ایران باید دو 
مرحله واکسن را تزریق کرده باشند، دارای کارت واکسیناسیون 
باشند، دو هفته از تاریخ آخرین تزریق شان گذشته باشد و 
همچنین تست PCR  منفی )۹۶ ساعت قبل از ورود به ایران( 
ارائه دهند. وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
چندی پیش که از بازگشایی مرزهای ایران به روی گردشگران 
خارجی خبر داده بود، دستورالعمل »نحوه حضور گردشگران 
خارجی در دوران کرونا« را ابلاغ کرد که در آن وظایف هر یک 
از دستگاه های مرتبط با گردشگران خارجی و ورود مسافر، از 
جمله وزارت اطلاعات، بهداشت، امور خارجه، راه و شهرسازی، 

نیروی انتظامی، بیمه مرکزی و گمرک مشخص شده است.

»دریا«ی ایرانی در راه جشنواره لندن

»صحنه زنی« در آستانه اکران به جشنواره »سالرنو« ایتالیا می رود

طبق آخرین اطلاعیه؛ شرایط ورود به ایران اعلام شد
گردشگری و میراث فرهنگی
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علی دایی گفت: مطمئناً اگر بازیکنانی مثل مهدی طارمی 
نبودند موفقیت هایی که اسکوچیچ اخیراً به دست آورده است، 
اتفاق نمی افتاد. شما باید این را حساب کنید که طارمی در 
بازی هایی که تیم ملی در مرحله قبل و همین مرحله انجام 
داد، چند گل زده و چند پاس گل داده است. باید ارزش بازیکنان 
بزرگ تیم ملی را بدانیم و این مسائلی که به وجود آمده است 
به هیچ عنوان قابل قبول نیست. طارمی حق داشت که در این 
مورد صحبت کند. وی تصریح کرد: اسکوچیچ بدون شک در 
دنیای فوتبال مربی بزرگی نیست که بخواهد از تاکتیک ناپذیری 
یا تاکتیک پذیری بازیکنان ایرانی صحبت کند. به اعتقاد من 
اولین اشتباه را سرمربی تیم ملی انجام داد که در مورد بازیکنان 
ایرانی صحبت کرد. بدون شک اسکوچیچ نباید یادش برود که 
در ایران در کجاها و در کدام تیم ها مربیگری کرده و با چه 

کارنامه ای به تیم ملی رسیده است.
حاضر  حال  در  کرد:  خاطرنشان  ملی  تیم  پیشین  سرمربی 
بازیکنان زیادی از ایران در اروپا فوتبال بازی می کنند. اگر آنها 

تاکتیک ناپذیر بودند و یا فوتبالیست های خوبی نبودند به هیچ 
عنوان تیم های اروپایی آنها را جذب نمی کردند. صحبتی که 
طارمی انجام داد برای دفاع از فوتبال ایران بود و اعتقاد من 
این است که این مسائل باید هر چه زودتر برطرف شود. ما 
لبنان، سوریه و دیگر حریفان داریم  برابر  بازی های سختی 
و نمی دانم آقایان چه فکرهایی کرده اند که چه تصمیمی را 
گرفته اند. همین لبنان تیم دست و پا بسته ای نیست و اگر 
ما را شکست دهد به فاصله دو امتیازی ایران می رسد. من 

معتقدم الان زمان گرفتن چنین تصمیمی نبود.
دایی با بیان اینکه فدراسیون فوتبال باید این موضوع را بهتر 
مدیریت می کرد، اظهار داشت: باید جلسه ای را برگزار می کردند 
تا مهدی طارمی یا کادر فنی تیم  ملی حرف های شان را بزنند و 

این مشکل برطرف شود.
وی خاطر نشان کرد: اگر کارلوس  کی روش یا یک مربی بزرگ و 
کارنامه دار چنین صحبت هایی را انجام می داد شاید می گفتیم 
که آنها چیزهایی دیده اند و در این مورد نظر داده اند، ولی آقای 

نکرده اید  مربیگری  مطرحی  تیم  در  که  اسکوچیچ شمایی 
نباید چنین حرف هایی را بزنید تا در این موقعیت حساس 
شرایط تیم ملی با مسائل چالش برانگیز مواجه شود. اگر هم 
بازیکن ایراد دارد مربی باید با بچه های تیمش کار کند نه 
اینکه بخواهد مسائلی را عنوان کند که تیم وارد حاشیه 
شود. همین بازیکنان ایرانی بودند که سرمربی تیم ملی را 
در چنین موقعیتی قرار دادند و فکر می کنم حرف هایی 

که اسکوچیچ زد از روی بی تجربگی بود. دایی 
راجع به اتفاقاتی که زمان بازیگری اش در 

تیم ملی منجر به بروز اختلاف هایی با 
محمد مایلی کهن شد و اینکه برخی 
وضعیت اسکوچیچ و طارمی را با 
اختلاف دایی و مایلی کهن مقایسه 
می کنند، گفت: آن زمان سرمربی 
من  که  می خواست  ملی  تیم 
نباشم ولی بعدها بزرگان واسطه 

شدند و من به تیم ملی دعوت شدم.
وی در پاسخ به این پرسش که آیا صحت دارد که در آن زمان 
برای بازگشت به تیم ملی عذرخواهی کرده بود، 
گفت: اصلاً و ابداً چنین چیزی صحت ندارد 
و من برای کاری که انجام ندادم عذرخواهی 

نکردم. 
ایران  فوتبال  ملی  تیم  پیشین  سرمربی 
یادآور شد: مهدی طارمی عاشق تیم ملی 
است، دوست دارد به تیم ملی 
کشورش کمک کند و برای 
جام  در  بازی  دوم  بار 
جهانی را تجربه کند. همه 
مملکت مان  عاشق  ما 
امیدوارم  و  هستیم 
تیم ملی فوتبال ایران 

موفق باشد.

واکنش »علی دایی« به اختلاف مهدی طارمی و دراگان اسکوچیچ: 

اسکوچیچ در اندازه ای نیست که از تاکتیک ناپذیر بودن بازیکنان ایرانی صحبت کند

ایران، برزیل، آرژانتین و فرانسه 99 درصد در قطر
با بررسی احتمالات مختلف از سوی سایت »وی گلوبال«، بخت 
صعود تیم ملی ایران به جام جهانی 2022 در کنار تیم های 
برزیل، آرژانتین، انگلیس، بلژیک، مکزیک و فرانسه بیش از 

99 درصد است.

آگهی ابلاغ صورتمجلس عدم قابلیت افراز پلاک ۱۸۵۰۸ فرعی از ۱۵۱ اصلی

آگهی فقدان سند مالكيت

آگهی فقدان سند مالكيتآگهی فقدان سند مالكيت

آگهی فقدان سند مالكيت

سند مالکیت شش دانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی 
قطعه اول تفکیکی پلاک ۱۸۵۰۸ فرعی از ۱۵۱ اصلی مفروز 
ومجزی شده از پلاک ۷۶۲ فرعی واقع در اراضی وهرجرد 
واقع در طبقه اول سمت غرب بمساحت 228/60 متر 
مربع که مقدار 4/24 متر مربع آن بالکن مسقف است 
بمساحت  پارکینگ  واحد  یک  دانگ  شش  بانضمام 
۲۵/ ۱۱ متر مربع قطعه ۵ تفکیکی واقع در طبقه همکف 
وشش دانگ یک باب انباری بمساحت 4/76 متر مربع 
قطعه ۵ تفکیکی واقع در همکف با قدرالسهم از عرصه 
و مشاعات و مشترکات طبق قانون تملک آپارتمانها و 
آئین نامه اجرائی آن ذیل شماره ثبت ۹۹۳۱۹۱ صفحه ۲۶ 
دفتر جلد ۳۵۹۱ بنام خانم سکینه نجفی ظریفی ثبت و 
بشماره سریال چاپی ۳۴۹۶۹۴ صادر شد سپس تمامی 
مورد ثبت برابر سند ۳۵۶۰۰ مورخ 90/4/8 دفترخانه ۵۷ 

کرج به خانم فرانک حیوه غیبی و آقای سید حسین 
نقیب زاده )بالسويه( منتقل شد که نسبت به سهمی خانم 
فرانک حیوه غیبی سند مالکیت کاداستری بشماره دفتر 
الکترونیکی ۱۳۹۶۲۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۲۶۷ صادر شد حالیه با 
عنایت بمراتب فوق ، آقای محمد علی مرندی بوکالت از 
طرف خانم فرانک حیوه غیبی مالک مشاعی پلاک فوق 
الذکر برابر وکالتنامه شماره ۱۱۵۰۱۰ مورخه 1400/6/27 دفتر 
۳۲ کرج و بموجب درخواستهای مورخه 1396/5/21 و 
۹۰۱۴۲۴۰ مورخه 1400/4/2 و ۹۰۳۰۴۹۱ مورخه 1400/7/6 
به استناد قانون افراز و فروش املاک مشاع تقاضای افراز 
سهمی موکل خود را بطرفیت دیگر مالک مشاعی را نموده 
است که انجام آن برابر مقررات به نماینده ثبت محول 
گردید که مطابق ماده دو آئین نامه قانون افراز و فروش 
املاک مشاع نماینده ثبت گواهی نموده است که سند 

مالکیت معارض ثبت و صادر نگردیده ، لذا با عنایت به 
نامه شماره ۱۴۰۰۸۵۶۳۱۰۰۹۰۰۵۸۹۵ مورخه ۰۵ /۰۴/ ۱۴۰۰ 
موضوع افراز پلاک فوق به اطلاع شهرداری مرکزی کرج 
رسانیده شد و بموجب نامه شماره ۵۲۲۵۰ /۳/ ۶۷ مورخه 
شهرداری  معماری  و  شهرسازی  1400/4/27معاونت 
کرج با افراز پلاک ۱۸۵۰۸/ ۱۵۱ بعلت مغایرت با ضوابط 
قابل  غير  را  فوق  پلاک  و  نموده  مخالفت  شهرسازی 
افراز اعلام نمود. ضمنا پلاک مذکور برابر نامه شماره 
۱۳۹۹۱۳۲۰۰۲۵۵۸۳۱۱ مورخه 1399/10/10 شعبه چهارم 
اجرای احکام مدنی دادگستری کرج بازداشت می باشد 
که مرجع مذکور برابر نامه شماره ۱۴۰۰۰۱۹۹۰۰۱۲۸۶۲۷۲۲ 
مورخه 1400/6/27 موافقت خود را با اجرای عملیات افراز 
اعلام نموده است. که در این رابطه صورتمجلس عدم 
به شماره ۱۴۰۰۸۵۶۳۱۰۰۹۰۰۸۴۸۹ مورخه  افراز  قابلیت 

1400/7/6 صادر و جهت ابلاغ به خواهان و خواندگان از 
طریق شعبه اجرای ثبت کرج اقدام شد، لیکن با توجه به 
اعلام شعبه اجرای ثبت کرج صورتمجلس عدم افراز به 
خواندگان ابلاغ نگردیده ، فلذا با عنایت به مراتب فوق و 
در اجرای ماده ۱۸ آئین نامه اجرای اسناد رسمی لازم الاجرا 
یک نوبت در روزنامه رسمی جهت ابلاغ آگهی می گردد 
تا چنانچه متقاضی و دیگر مالكين مشاعی نسبت به این 
صورتجلسه عدم قابلیت افراز اعتراضی دارند ظرف مدت 
ده روز پس از نشر این آگهی اعتراض خود را به دادگاه 
صالح محل وقوع ملک ارائه نمایند ، در غیر اینصورت 
این اداره وفق مقررات به وظیفه قانونی خود عمل می 

نماید. 937ف 
عباسعلی شوش پاشا
 رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

آقای حسین احمد طهرانی وکالتا برابر وکالت نامه های شماره ۱۰۷۵۹۵ مورخ 1400/8/4 و شماره ۱۰۷۵۷۹ مورخ 
1400/8/1 دفتر خانه 9 کرج از طرف آقای علی اسمعیل زادگان ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام 
نموده است سند مالکیت ۱۸ سهم مشاع از ۳۶ سهم اعیان ششدانگ یک باب مغازه واقع در طبقه همکف به مساحت
37/85 متر مربع قطعه ۱ تفکیکی به شماره ۳۲۹۶ فرعی از ۱۶۸ اصلی مفروز از ۳۶۰ فرعی از اصلی مذکور ذیل شناسه 
ثبت دفتر املاک الکترونیکی ۱۳۹۵۲۰۳۳۱۰۱۱۰۰۲۰۱۶ به شماره چاپی ۶۲۱۴۵۰ که بنام على اسمعیل زاد گان صادر و 
تسلیم گردیده است سپس برابر سند انتقال ۲۸۱۲۴ مورخ 1397/7/1 دفتر خانه ۱۴۱ کرج مقدار یک دانگ مشاع از 
ششدانگ به سعید اسمعیل زادگان واگذار گردیده است و اصل سند مالكيت به علت اسباب کشی مفقود گردیده است 
و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون 
ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک 
مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم 
تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرراعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند 

ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 938ف
محمد شکری- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج - از طرف الهه عزیزی

خانم اعظم دهقانی فیروز آباد ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ 
یکدستگاه آپارتمان مسکونی واقع در طبقه دوم قطعه دوم تفکیکی بشماره پلاک ۱۱۴۳۸ فرعی از ۱۶۱ اصلی مفروز و مجزی 
شده از پلاک ۶۹۲ فرعی از اصلی مذکور ذیل ۸۰۲۲۶۸ صفحه ۴۴۰دفتر ۲۷۱۰ بنام متقاضی ثبت و سند بشماره چاپی 
۹۲۲۷۸۹ صادر و تسلیم شد سپس مورد ثبت برابر سند شماره ۸۵۰۴۱ مورخ 1385/11/1 در رهن بانک ملی قرار میگیرد 
که سند مالكيت بعلت سهل انگاری مفقود گردیده است لذا تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به 
استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند 
مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل 
نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 940ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف اسماعیل کلانتری

آقای ساعد هرسینی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت 1/2 دانگ مشاع 
از ششدانگ بنای احداثی به مساحت 474/2 متر مربع قطعه ۱ و ۲ تفکیکی به شماره ۴۸۹۴۷ فرعی از ۱۶۲ اصلی 
مفروز از پلاک ۲۸۳۲ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به نام مالک فوق ثبت و صادر 
گردیده که به علت اسباب کشی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد 
تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند 
مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود 
را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر 
اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی 

تسلیم خواهد شد. 939ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف مسلم مرزآرا

آقای ناصر ذوالفقاری برابر وکالتنامه های شماره ۱۱۸۲۳۰ مورخ 1373/3/28 و ۱۵۲۱۲۶ مورخ 1377/5/26 دفتر ۳۹ 
شیراز از طرف وراث مرحوم ابوالقاسم ذوالفقاری ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است 
که سند مالکیت ششدانگ یكقطعه قلمستان بمساحت ۱۱۳۰ مترمربع بشماره پلاک ۱۰۲ فرعی از ۱۵۲ اصلی مفروز و 
مجزی شده از پلاک ۱۵۲ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۱۳۹۳۴۱ صفحه 
۵۹۳ دفتر ۷۰۰ بنام مرحوم ابوالقاسم ذوالفقاری ثبت و سند بشماره چاپی ۷۷۷۵۸۲ صادر و تسلیم شد سپس 
مالک بموجب گواهی حصر وراثت بشماره ۲۳۴۵مورخ 1372/5/10 فوت که سند مالکیت بعلت سهل انگاری مفقود 
گردیده است لذا ورثه مرحوم ابوالقاسم ذوالفقاری تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب به 
استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی 
وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ این آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالكيت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه 
ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق 

مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 936ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف اسماعیل کلانتری
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ورزشی

سوژه

براساس تازه ترین رده بندی تیم های 
باشگاهی فوتبال؛

پرسپولیس در جایگاه چهارم و 
استقلال در رده نهم آسیا

فوتبال  باشگاهی  تیم های  رده بندی  تازه ترین  براساس 
جهان که روز ۱۸آبان از سوی سایت »فوتبال دیتابیس« 
نخست  رتبه  در  پرسپولیس  فوتبال  تیم  شد،  اعلام 
باشگاه های ایران قرار گرفت. قهرمان فصل گذشته لیگ 
پله سقوط  یک  با  و  امتیاز  با ۱۶۰۸  ایران  فوتبال  برتر 
کهن  قاره  رتبه چهارم  در  پیشین  بندی  رده  به  نسبت 
ایستاد. تیم یحیی گل محمدی در سطح جهانی نیز در 
مقایسه با رده بندی قبلی ۱۱ پله سقوط کرده و در رتبه 

۱۰۷ جهان قرار گرفته است.
تغییر  بدون  و  امتیاز   ۱۵۳۴ با  استقلال  فوتبال  تیم 
فوتبال  دوم  رتبه  در  قبل  هفته  بندی  رده  به  نسبت 
باشگاهی ایران و جایگاه ۹ آسیا قرار گرفت و در سطح 
جهانی با ۳ پله سقوط نسبت به هفته قبل در رده ۲۱۹ 

جای گرفته است.
تیم فوتبال سپاهان با ۱۵۲۳ امتیاز بدون تغییر نسبت 
به رده بندی قبلی سومین تیم برتر فوتبال ایران است. 
همچنین این تیم با یک پله سقوط نسبت به رده بندی 
قبلی در رتبه ۱۵ آسیا جای گرفت. طلایی پوشان اصفهان 
پله  با ۹  با هفته گذشته  در مقایسه  در سطح جهانی 
بندی  رده  این  در  اند.  گرفته  قرار  رتبه ۲۴۲  در  سقوط 
و  پیکان  سیرجان،  گهر  گل  فولاد،  تراکتور،  تیم های 
شهرخودرو به ترتیب در رتبه های چهارم تا هشتم فوتبال 

ایران جای گرفته اند.
تیم   ۲ جایگاه  آسیا  قاره  در  رده بندی  این  اساس  بر 
نداشته  تغییری  پیشین  بندی  رده  به  نسبت  نخست 
و تیم کاوازاکی فرونتال ژاپن با ۱۶۸۶ امتیاز همچنان 
عربستان  الهلال  تیم،  این  از  پس  است.  صدرنشین 

سعودی با ۱۶۷۸ امتیاز در رتبه دوم جای دارد.
چونبوک موتورز کره جنوبی با ۱۶۲۰ امتیاز به رتبه سوم 
اولسان  تیم  پرسپولیس،  از  پس  است.  کرده  صعود 
رتبه  در  امتیاز همچنان  با ۱۶۰۸  هیوندای کره جنوبی 

پنجم قاره کهن قرار دارد.
در رده بندی جهانی نیز جایگاه تیم اول جدول تغییری 
نداشته و بایرن مونیخ با ۲۱۰۶ امتیاز مانند هفته گذشته 
در صدر جدول ایستاده است. پس از سرخپوشان آلمانی، 
تیم منچسترسیتی با ۱۹۸۱ امتیاز و ۲ پله صعود در رتبه 
دوم قرار گرفته است. لیورپول انگلیس با ۱۹۷۹ امتیاز 
و یک پله سقوط در رتبه سوم جای گرفته است. رئال 
مادرید هم با ۱۹۴۷ امتیاز و با یک پله صعود در رتبه 
چهارم برترین تیم های باشگاهی جهان جای گرفته و 
چلسی با ۱۹۵۷ امتیاز و با ۲ پله سقوط در رتبه پنجم 
ایستاده است. نکته جالب توجه در این رده بندی صعود 
یاران مهدی طارمی به رتبه ۱۳ و بارسا به رتبه ۲۰ جهان 

است.

۱۰ تیم برتر فوتبال باشگاهی جهان:

مادرید-  رئال  لیورپول-  منچسترسیتی-  مونیخ-  بایرن 
چلسی- اینتر میلان- آژاکس- پاری سن ژرمن- ناپولی- 

میلان

دیالوگ

»رئیس سابق شاخه آکروباتیک فدراسیون ژیمناستیک« 
در گفتگویی اختصاصی با خبرنگار  روزنامه »دنیای هوادار« 
اظهار داشت: نباید از تعلیق بترسیم وگرنه این راه ادامه 

خواهد داشت، بالاتر از سیاهی هم رنگی نیست.
علی نکویی در خصوص وضعیت بلاتکلیف فدراسیون 
درگاهی  اینچه  چرا  نمی دانم  کرد:  اظهار  ژیمناستیک 
صندلی ریاست را رها نمی کند، زیرا تا زمانی که او این 
ادامه  وضعیت  این  باشد  داشته  اختیار  در  را  صندلی 
خواهد داشت. باید اکنون وزارت ورزش و جوانان یک 
تصمیم جدی بگیرد. زیرا که این خانم رد صلاحیت شده 

و دیگر نمی تواند در راُس فدراسیون باقی بماند. 
رئیس سابق شاخه آکروباتیک گفت: اینچه درگاهی از 
همه نظر به ژیمناستیک ایران لطمه زده و حتی ارزش 
ژیمناستیک ایران را در جهان پایین آورده است، تا جایی 
که در انتخابات چند روز گذشته نیز  بهترین کرسی ایران 
را از دست داد و حتی نتوانسته است یکی از کرسی ها 
را برای فدراسیون ژیمناستیک ایران بدست آورد. او حتی 
دست پیش را گرفت و به دروغ اعلام کرد که کرسی را 
بدست آورده تا بتواند رفتن بدون مجوزش را لاپوشانی 

کند.
بعداً  البته  کرد:  تصريح  ایران  ژیمناستیک  پیشکسوت 
مشخص شد و متوجه شدیم که این خانم هیچ راُیی 
ژیمناستیک  در  سال   ۴۰ من  است.  نیاورده  بدست  را 
بودم و با روُسای فدراسیون های مختلف کار کرده ام. به 
جراُت می  توانم بگویم بدترین وضعیت ژیمناستیک ایران 
درفدراسیون فعلی بوده است و ما همه چیز را از دست 
داده ایم، هرچند که دو سه مدال در این سال ها کسب 
شده، اما آن هم حاصل تلاش فدراسیون های قبلی بوده 

است. 
علی نکویی خاطرنشان کرد: درگاهی از زمانی که آمده 
را خانه نشین کرده  و عده ای هم که  قهرمانان  بهترین 
با این نابسامانی ها نتوانستند کنار بیایند ایران را ترک 
و  می  دهد  انجام  را  کارها  این  چرا  نمی دانم  کرده اند. 

هدفش از این رفتارها چیست!
وی افزود: باید وزارت ورزش ورود کند تا وضع ورزش 
این  جلوی  و  است  نشده  این  از  بدتر  ژیمناستیک 

نابسامانی ها گرفته شود. اکنون هم آقای دکتر سجادی 
از جنس  خود  که  ایران  جوانان  و  ورزش  محترم  وزیر 
ورزش و آگاه از شرایط کنونی ورزش ژیمناستیک ایران 

می باشند، باید جلوی این اتفاقات را بگیرند.
وی خاطرنشان کرد: چند سال طول می  کشد تا بتوانیم 

به سال اول ریاست این خانم که به قول خودش 
بازگردیم؟  است  کرده  ایجاد  بزرگ  تحولات 
تا  بوده  کننده  تخریب  بیشتر  که  تحولاتی 
همکاری  خانم  این  با  سال   ۲ من  سازنده! 

داشتم  که همکاری  زمان هم  داشتم . همان 
از عملکرد و مدیریت ایشان در فدراسیون انتقاد 
صحبت  اجازه  خودشیفته  خانم  این  می کردم. 

به هیچ فردی را نمی داد و حرف، حرف 
نابودی  سبب  اینها  بود.  خودش 
ژیمناستیک ایران به ویژه استان هایی 
استان های  سایر  و  اصفهان  نظیر 
صاحب نام در ژیمناستیک شده است.
نکویی افزود: چون خیلی ها زیر بار 
حرف زور ایشان  نرفتند، بهترین 
راه را در کناره گیری از سمت خود 
یافتند! و نخبگان و پیشکسوتانی 
که عمری را در راستای پیشرفت 
ایران  ژیمناستیک  تعالی  و 
کناره گیری  با  بودند  کرده  صرف 
و چشم پوشی از پست هایی که 
در فدراسیون خانم اینچه درگاهی 
داشتند، حاضر نشدند بیش از این 
شاهد آسیب رسانی به ورزش مورد 

علاقه شان باشند که به لطف خانم 
اینچه درگاهی رو به نابودی و زوال بود!

وی در ادامه در پاسخ به این سئوال که آیا 
ایران تعلیق  با حذف درگاهی ژیمناستیک 
خواهد شد، گفت: اصلاً اینطور نیست، کمی 
حاشیه سازی کرده اند که فدراسیون جهانی ما 
را تعلیق خواهد کرد، اما اصلاً چنین بحثی 
در  مقام  هایی  چه  ما  مگر  نیست.  میان  در 
بخواهند  که  داریم  المپیک  و  جهانی  سطح 

تعلیق کنند، نه اعزامی هست نه مسابقه ای اصلاً تعلیق 
نخواهیم شد. این رعب و وحشت را ایجاد کرده اند تا 

کارهای باب میل خودشان را  پیش ببرند.
وی افزود: باید وزارت ورزش و جوانان هرچه زودتر به این 
فدراسیون ورود کند و به مسائل فدراسیون ژیمناستیک 
چنین  اصلاً  شود،  مشخص  تا  نماید  رسیدگی 
نمی  صورت  تعلیقی  و  ندارد  وجود  مواردی 
گیرد. ما نباید بترسیم چون اگر بترسیم این 
هم  تعلیق  نهایتاً  داشت.  خواهد  ادامه  راه 
بشویم چه فرقی می کند بالاتر از سیاهی هم 
بالاخره رئیس فدراسیون  مگر رنگی هست!؟ 
بعدی با رئیس فدراسیون جهانی 
تعاملی ایجاد می کند و دوباره 

بازگشت خواهد شد.
کرد:  تصريح  وی 
اینچه درگاهی این کارها را 
می کند تا بتواند خودش 
فدراسیون  مسند  در 
باقی بماند، برایش مهم 
نیست که چه آسیبی به 
وارد  کشور  ژیمناستیک 
می شود. مضاف براینکه 
اگر منافع ژیمناستیک برای 
او مهم بود حتماً حاضر به 
کناره گیری می  شد. من هم 
باخانم  نمی توانم  دیدم  وقتی 
اینچه درگاهی کار کنم کناره گیری 
کردم و بدون هیچ تعارفی ترجیح 

دادم، استعفای خود را ارائه دهم.
مسئولی  وقتی  کرد:  تصریح  وی 
نمی  تواند با وزارت ورزش و جوانان 
کار کند، باید این شهامت را داشته 
باشد و خود را کنار بکشد و استعفا 
زور  به  بخواهد  ندارد  دلیلی  دهد، 
در پستی که سالهاست کوچکترین 
است  نداشته  قبولی  قابل  عملکرد 

باقی بماند!

»پیشکسوت ژیمناستیک« در گفت وگو با روزنامه »دنیای هوادار« مطرح کرد:

اینچه درگاهی استعفا دهد، بالاتر از سیاهی که رنگی نیست!

در صورتی که تا ۱۱ اسفند اساسنامه فدراسیون مورد تایید 
فیفا قرار نگیرد، فدراسیون تعلیق خواهد شد. اساسنامه 
فدراسیون فوتبال در سال های اخیر محل مناقشه فوتبال 
ایران با فیفا بوده و اصلاح چند باره این اساسنامه که تا 
کنون مانع محرومیت و تعلیق فوتبال ایران شده هنوز به 
طور کامل مورد پذیرش فدراسیون جهانی قرار نگرفته و 
اگر در فرصت محدود باقی مانده مشکلاتی که پابرجاست 
برطرف نشود روزهای تلخی برای فوتبال ایران در پیش 

است. 
در حال حاضر فدراسیون فوتبال اشکالاتی از دید فیفا دارد 
که مهم ترین آن بحث خصوصی سازی باشگاه ها و کوتاه 

شدن دست دولت از دخالت در فوتبال است که با وجود 
خصوصش  در  عاجلی  اقدام  هنوز  باره  چند  وعده های 

صورت نگرفته و کار می رود که به جاهای باریک بکشد. 
طبق شنیده ها فدراسیون فوتبال و هیات رییسه تا ۱۱ 
اسفند ماه فرصت دارند تا ایرادات وارد شده از سوی فیفا 
در اساسنامه و شکل اجرایی مسابقات را برطرف کرده و 
اگر این اتفاق نیافتد مشکلاتی برای فوتبال ایران شکل 
می گیرد. احتمال تعلیق فوتبال ایران در این صورت زیاد 
است و اگر فیفا چنین حکمی صادر کند فعالیت های 
فوتبال ایران تعلیق خواهد شد و اجازه حضور در جام 

جهانی هم از فوتبال ایران گرفته خواهد شد.

داستان اساسنامه فدراسیون جدی شد؛

احتمال حذف »تیم ملی ایران« از جام جهانی

درحاشیه

سجادی: تبعیضی بین استقلال و پرسپولیس نیست!
وزیر ورزش و جوانان اعلام کرد: بنده به هیچ وجه بین این دو تیم تبعیضی قائل نشده ام و از هر دو تیم حمایت می کنم. برای آنها 
به طور مساوی وقت می گذارم و در خدمتشان نیز هستم و می توانید از هر دو عزیز هم سرپرست تیم پرسپولیس و هم مدیرعامل 
تیم استقلال بپرسید که آیا هر زمان که به حمایت وزارت ورزش و جوانان نیاز داشتند و برنامه ای مدنظرشان بود که باید در خدمتشان 
باشیم، این اتفاق افتاده است یا خیر. هم اکنون رفع مشکل کالدرون و اتفاقاتی که در مورد بسته بودن پنجره  نقل و انتقال تیم وجود 

دارد، همه را حمایت می کنیم اما یکسری اقدامات نیاز به اطلاع رسانی ندارد و خودشان می دانند که ما کارهایشان را انجام می دهیم.

اصغر قلندری

  نویسنده 

علی نکویی در خصوص وضعیت بلاتکلیف فدراسیون ژیمناستیک اظهار کرد: 
نمی دانم چرا اینچه درگاهی صندلی ریاست را رها نمی کند، زیرا تا زمانی که او این 

صندلی را در اختیار داشته باشد این وضعیت ادامه خواهد داشت. باید اکنون وزارت 
ورزش و جوانان یک تصمیم جدی بگیرد. زیرا که این خانم رد صلاحیت شده و دیگر 

نمی تواند در راسُ فدراسیون باقی بماند. 
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درحاشیه

حواشی عجیب قهرمانان جهان؛

دو عضو تیم ملی پرورش اندام 
برنگشتند، یک نفر را هم با 

آمبولانس بردند!
تیم ملی پرورش اندام ایران در حالی مسابقات جهانی در اسپانیا 
را به پایان برد که بازنگشتن دو عضو این تیم و همچنین 
اتفاقات حاشیه ای قهرمانی این تیم در مسابقات را زیر سایه برد. 
هفتاد و پنجمین دوره رقابتهای پرورش اندام قهرمانی جهان 
۲۰۲۱ به میزبانی شهر سانتاسوسانای اسپانیا به پایان رسید و 
ملی پوشان کشورمان موفق شدند بالاتر از رقبا عنوان قهرمانی 

جهان را در مجموع تمامی رشته ها از آن خود کنند.
ایران در مجموع مسابقات  در پایان این رقابتها تیم ملی 
کلاسیک،  بادی  کلاسیک،  فیزیک  فیزیک،  اندام،  پرورش 
ماسکولار و فیتنس صاحب ۱۰ طلا، ۷ نقره و ۵ برنز شد و 
بالاتر از رقبا قرار گرفت تا بعد از یک سال وقفه و غیبت در 
رقابت های جهانی بار دیگر بر سکوی قهرمانی جهان تکیه 
بزند. آخرین قهرمانی ایران در جهان در سال 2019 و در فجیره 

امارات رقم خورده بود.
خبرنگار ما کسب اطلاع کرد در حین برگزاری این مسابقات یکی 
از قهرمانان با این استدلال که حق او خورده شده است قصد 
ایجاد حاشیه و درگیری با مسئولان فدراسیون جهانی را داشته 

که همین امر تبعاتی را برای این عضو تیم ملی داشته است.
تبعات اعتراض این عضو تیم ملی در طول مسابقات، هنگام 
بازگشت ملی پوشان به فرودگاه مشخص می شود و یکی از 
اعضای تیم با انتقاد از رفتار هم تیمی اش با او درگیر می شود و 
با توسط یک جسم سخت به سر او آسیب جدی وارد می کند.
خونریزی از ناحیه سر برای این ملی پوش شرایط را حاد می 
کند اما به دلیل حرکت به سمت فرودگاه این فرد به بیمارستان 
منتقل نمی شود و پس از آنکه بامداد امروز سه شنبه تیم ملی 
به ایران می رسد او را با آمبولانس به یکی از بیمارستان های 

تهران انتقال می دهند تا تحت مداوا قرار گیرد.
از بیمارستانی که این ملی پوش بستری شده کسب اطلاع 
کردیم که شرایط او به علت خونریزی زیاد وخیم بوده و برای 
عمل جراحی آماده شده است. از سوی دیگر عنوان شده که 
دو عضو تیم ملی پرورش اندام به همراه سایر اعضا به ایران 

برنگشتند و در اسپانیا مانده اند.
هنوز مشخص نیست این دو به چه منظوری به همراه تیم 

برنگشته اند اما گفته می شود قصد پناهندگی دارند.

ویلموتس سرمربی باشگاه راجا کازابلانکا 
مراکش شد؛

 از 8 میلیون یورو ایران تا 800 
هزار یورو کازابلانکا!

فوتبال  ملی  تیم  سابق  بلژیکی  سرمربی  ویلموتس،  مارک 
ایران هدایت راجا کازابلانکای مراکش را برعهده گرفت. قرارداد 
ویلموتس با این باشگاه تا پایان فصل است و در حدود 800 
هزار یورو دستمزد خواهد گرفت. این سومین تجربه باشگاهی 
ویلموتس پس از هدایت تیم های شالکه و سنت ترویدن در 

سال 2003 است.
ویلموتس به مدت 7 سال تحت قرارداد با فدراسیون فوتبال 
بلژیک بود. وی 3 سال به عنوان کمک مربی و 4 سال به 
عنوان سرمربی در این تیم حضور داشت. افتخار این سرمربی 
رساندن تیم ملی بلژیک به مرحله یک چهارم نهایی جام 
جهانی بود. وی در یورو 2016 هم در مرحله یک چهارم نهایی 
به ولز باختند و پس از آن اخراج شد. او در تیم های ملی 
فوتبال ساحل عاج 2017 و ایران 2019 سرمربی گری کرده و 

ناکام بوده است.

جستار

بیست  و یکمین دوره از رقابت های لیگ برتر در شرایطی آغاز 
شده، که گویا عجایبِ آن تمامی ندارد! به هرجهت سالیانی 
مدیدی است که هر فصل، پرده ای از فوتبال در کشورمان 
آن  به  »اینجا«  در  فقط  که  گذاشته می شود،  نمایش  به 

»حرفه ای« می گویند و لاغیر...
اینجا در شرایطی فوتبال حرفه ای است که درآمدزایی معنایی 
ندارد و هر آنچه هم که در جهان حرفه ای فوتبال به آن 
درآمد گفته می شود، در انحصار مطلق است! نه حق پخشی 
به باشگاه های فوتبال پرداخته می شود و نه امکان بهره مندی 
از تبلیغات محیطی وجود دارد! اولی گرفتارِ صداوسیما و 
دومی هم در قلمرو فرمانروایی فدراسیون فوتبال و سازمان 

لیگش قرار گرفته است.
اینجا در شرایطی فوتبال را در قالب حرفه ای به مخاطب 
عرضه می کنند که تنها با برگزاری چهار هفته، سه مربی رنگ 
اخراج را دیده اند، البته یکی دو مربی دیگر هم در منطقه 
هشدار قرار گرفته اند و به زودی رفتنی خواهند شد. به هر 

جهت فوتبال حرفه ای هزینه دارد.
اینجا فوتبال حرفه ای است اما هر سال در یک حلقه تنگِ 

انحصاری مربیان انتخاب می شوند، اصلا دقت کردید که 
چندسالی است، هیچ نام جدیدی هم به جمع مربیان لیگ 
برتری افزوده نمی شود و تیم ها به سراغ افراد قدیمی و غالبا 

شکست خورده می روند!؟
نه  اما  داریم،  شدن  حرفه ای  ادعای  سال هاست  اینجا 
فدراسیون و متولیان لیگ و نه مدیران باشگاه ها و مربیان 
و بزرگان و پیشکسوتان، هیچ کدام هیچ گونه حرکتی در 
راستای فرهنگ سازی برای حرفه ای شدن و حرفه ای گری 
نکرده اند! مثال می خواهید!؟ یک بازی را ۹۰ دقیقه به نظاره 
بنشینید، به وفور مواردی از این دست خواهید دید. البته 
اینکه باشگاه های ما پیشوند و پسوند فرهنگی دارند، برای 

فوتبال حرفه ای ما دستاورد بزرگی است.
اینجا فوتبال حرفه ای است، اما با این حجم از ابهاماتی که 
درخصوص داوری ها وجود دارد هنوز هم با جمله کلیشه ای 
»داورانِ ما پاک ترین داوران جهان هستند«، خود را فریب 
می دهیم، زیرا توانایی آوردن VAR را نداریم! البته نه که 
نداشته باشیم، نمی توانیم آن را از راه درست وارد کنیم، 

بهر حال باید جیب هایی در این راه پر شوند!
اینجا فوتبال به حرفه ای  بودن ملقب شده، اما فدراسیونش 
هنوز هم نقشِ نفس های حق را در موفقیت، بیش از تلاش 
و مدیریت می داند! حالا اینکه انتصابات، تصمیم ها و مابقیِ 
محور  گفت وگو  و  تعاملی  فدراسیون  که  دسته گُل هایی 
فوتبال، تا چه حد حرفه ای بوده هم که اظهرمن الشمس 

است.
اینجا ادعای داشتن فوتبالی حرفه ای داریم، اما از رمال و دلال 
تا واسطه و ایجنت برای تیم ملی و باشگاه های ما نسخه 

می پیچند! هم سرمربی می آورند! هم بازیکن قالب می کنند! 
هم مدیرعامل منصوب می کنند! تازگی ها هم که در انتخابِ 
تیمِ داوری و چینش آن ها دستاوردهای درخشانی را کسب 
کرده اند. اینجا مربی برای تیم گرفتن باید اسپانسر داشته 
باشد وگرنه باید خانه  نشین شود. اینجا از ترس انتقاد برای 
رسانه ای ها شام و ناهار وعده می بینند. اینجا فوتبال حرفه ای  

داریم، اما زیرساختی وجود ندارد. اینجا، اینجا، اینجا...
آنچه خواندید، همه آپشن های فوتبال حرفه ای اینجا نبود! 
اما بخش عمده ای از رخدادهای بیست و یک سال فوتبال 

حرفه ای این »عجایب شهر« است.

عجایب شهر؛

اینجا فوتبال »حرفه ای« است،  اما...

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

مستطیل سبز

تاتامی

چند سالی است که قانون منع بکارگیری بازنشستگان 
در وزارتخانه ها، سازمان ها و مجموعه های تابعه دولت 

که از بودجه دولتی ارتزاق می کنند، در مجلس شورای 
اسلامی تصویب شده و در حال اجراست. از همین رو 
در وزارت صنعت، معدن و تجارت نیز این قانون مانند 
دیگر وزارتخانه ها به شکل عملیاتی در دستور کار قرار 
گرفت. به طوری که طبق نامه صریح وزارت صنعت که 
اواسط سال 1398 صادر شده بود، باشگاه های صنعتی 
نیز مشمول این قانون می شوند و نباید از افراد بازنشسته 

استفاده کنند. 
به تازگی هم از سوی حسین میرزایی نماینده مجلس 
و رئیس هیئت تحقیق و تفحص شرکت فولاد مبارکه 
اصفهان نامه ای خطاب به محمدیاسر طیب نیا مدیرعامل 
فولاد مبارکه صادر شده است. در این نامه که نسخه ای 
ابتدا  از آن در اختیار خبرنگار تسنیم قرار گرفته است 
به قانون منع بکارگیری بازنشستگان اشاره و در ادامه 
و  صادر  قانون  این  رعایت  برای  تاکنون  که  دستوراتی 
ابلاغ شده،  یادآوری شده است. همچنین در پایان عنوان 
شده است: »دلیل توجیهی برای بکارگیری بازنشستگان 

و همچنین ادامه این روند غیرقانونی در آن شرکت )فولاد 
مبارکه( اعلام شود«.

فولاد  ورزشی  فرهنگی  باشگاه  که  است  درحالی  این 
مبارکه )سپاهان( به عنوان زیرمجموعه این شرکت در حال 
فعالیت است و محمدرضا ساکت مدیرعامل این باشگاه 
بازنشسته به حساب می آید. موضوعی که پیش از این 
منجر به خداحافظی ساکت از سمت دبیرکلی فدراسیون 
فوتبال شده بود، ولی حالا او با وجود تذکرات پیاپی که 
داده شده است باز هم در سمتی دیگر که خلاف قانون 
منع بکارگیری بازنشستگان به حساب می آید، در مسند 

کار است.
مبارکه  فولاد  شرکت  به  مشخصاً  نامه  این  که  هرچند 
اصفهان صادره شده اما قانون منع بکارگیری بازنشستگان 
و لزوم اجرای آن در دیگر باشگاه های صنعتی کماکان 
بر قوت خود پابرجاست. هرچند که به نظر می رسد این 
موضوع به غیر از باشگاه سپاهان، در دیگر باشگاه های 

صنعتی نیز رعایت نشده است.

بعد از برگزاری مسابقات جهانی 2021 نروژ و رقابت تنگاتنگ 
کشتی گیران کشورمان با آمریکایی ها، فدراسیون کشتی این 
کشور از تیم ایران دعوت به عمل آورد تا مسابقه دوستانه ای 
در آمریکا با هم داشته باشند. در ادامه نیز زمان برگزاری این 
مسابقه روز 23 بهمن ماه سال جاری در آرلینگتون دالاس در 

ایالت تگزاس عنوان شد.
در حالی که در این مدت گمانه زنی درخصوص تیم اعزامی 
به این مسابقه دوستانه زیاد بوده است، پژمان درستکار 
می گوید که هنوز هیچ تصمیمى در این خصوص گرفته 
نشده است. وی گفت: در حال بررسى وضعیت جسمانى، 

روحى و آسیب دیدگى هاى احتمالى کشتى گیران هستیم، 
اما به احتمال زیاد با بهترین نفرات به آمریکا خواهیم رفت. 
در این رابطه هنوز جلسه اى برگزار نشده است و قرار است 
در روزهای آینده با رئیس فدراسیون و مدیر تیم هاى ملى 

جلسه داشته باشیم.

تذکر دوباره به فولاد مبارکه درباره بکارگیری بازنشستگان؛ 

»ساکت« از سپاهان رفتنی می شود؟

توضیح »سرمربی تیم ملی کشتی آزاد« در مورد تیم اعزامی به آمریکا؛

هنوز هیچ تصمیمى گرفته نشده است


